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Egy évek óta fennálló, jelentős probléma megoldására kérem most* "'* 
Önöket! 
A Sibrik Miklós út mellett megépült Family Center Az Újhegyi lakótelep 
felől gyalogosan érkezők a Gőzmozdony utcánál mennek át a Sibrik 
Miklós úton. 
Tekintettel arra, hogy itt nincs kijelölt gyalogátkelőhely, ezért ezt "most 
szabálytalanul teszik, veszélyeztetve saját testi épségüket. A kijelölt 
gyalogátkelőhelyen azonban csak nagy kitérő útján juthatnának át, 
melyet csak kevesek választanak. 
A lakosság már régóta kéri, hogy a Gpzmozdony utca 
kereszteződésénél legyen egy „zebra", melyen biztonságosan 
átjuthatnának a Sibrik Miklós út egyik oldaláról a másikra. 
Legutóbb a 2009: november 26-ai közmeghallgatáson^ jelezték az 
önkormányzat felé igényüket 84. számú hozzászólási jegy). Akkor az -a 
válasz hangzott el, hogy a tervek készülnek, már csak a szükséges 
engedélyek hiányoznak, és á 2010. évi költségvetésben megfelelő 
fedezet biztosítása. 
Információim szerint azóta a tervek elkészültek, a napokban az engedély 
is megszületett. Csak hát pénzt nem biztosítottunk a költségvetésben. 
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Úgy gondolom, hogy az Újhegyi lakótelepen élő és vásárolni nem 
autóval járók biztonsága érdekében feltétlenül meg kellene építenünk ezt 
a gyalogátkelő-helyet. Erre a hozzátartozó járdaszakaszok beépítésével 
együtt mindösszesen 3,3 millió Ft-ot kellene biztosítani. Ha ezt 
megtennénk, akkor akár már a nyári szünetre el is készülhetne. 
Véleményem szerint ez az összeg nem magas több ezer ember 
biztonságáért, ezért kérem Önöket, az alábbi határozati javaslat 
elfogadására: 

Határozati javaslat 

Budapest Főváros X. került Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 
3,3 milli Ft-ot biztosít a Sibrik Miklós útra (Gőzmozdony utcánál) tervezett 
gyalogátkelőhely létesítésére. Egyben felkéri a polgármestert, hogy a 
munkát legkésőbb 2010. június 30-áig végeztesse el. 
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